
 
 
Referat bestyrelsesmøde på Odense Friskole den 26. oktober kl. 18.00 – 18.20 

Mødeleder:  Lisbet   
Referent:  Lisbet 
 

 Dagsordenspunkt  bemærkninger O/D/B 

1.  Nyt fra ledelsen, 
Thomas og Tommy 

 

Thomas: økonomien følger fortsat budgettet. 
 
Programmet for pædagogisk dag er ved at være klar. 
Vi har pædagogisk dag kl. 8-14 og arbejder derefter 
med lektionslængde kl. 14-15.45.  
På skolen er forældre klar med program for alle 
klasser, bortset fra to, hvor vi sætter vikarer på. 
 
Lise er tilbage fra orlov. Birgitte, som var vikar for Lise, 
fortsætter – nu som vikar for Birthe, som er på 
selvbetalt ferie i to uger. 
På mandag fejrer vi Hannes 50 års fødselsdag i 
medarbejderhuset kl. 11.30. 
 
Vi har en sag kørende med vores tidligere 
kopimaskinefirma. Vi har tilbudt dem 50.000 kr; men 
det accepterede de ikke, så nu skal sagen i retten. 
Vores advokat mener, vi har en rigtigt god sag. 
 
Forberedelserne til Fælleslejren går godt – udvalget 
tager til Stævninghus på fredag. 
 
Thomas vil gerne drøfte vores indstilling til en løsning 
på, at kommunens tilskud til miniSFO i de frie skoler i 
kommunen vil falde bort.  

Thomas og Lisbet indkalder til et ekstraordinært møde 
om det punkt inden den 10. nov. 
 
Byggeri 
Thomas har holdt med med fagudvalgsformændene 
og Jesper. Det var et spændende møde, hvor fagene 
virkelig kom til orde, og der kom spændende nye 
forslag på bordet, som Jesper arbejder videre med. 
 
Den 27. deltager 200 børn i Halloween festen i SFO 

orientering 

4.  Nyt fra 
medarbejderne v. 
Krista  

Vi har haft en fantastisk flexuge.  
I medarbejdergruppen er vores mødestruktur på 
dagsordenen.  

Orientering 

 


